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§ 4  
Interpellation om underskotten i Hässelby-Vällingby 
stadsdelsnämnd (nr 2016:52) 
Dnr 107-976/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Bo Arkelsten (M) har ställt en interpellation om underskotten i 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. Kommunfullmäktige 

beslutade den 13 juni 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Bo Arkelsten, borgarrådet Wanngård och 

Kadir Kasirga. 

 

 

§ 5  
Interpellation om uppföljning av familjehems-
placeringar (nr 2016:54) 
Dnr 107-978/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Christina Elffors-Sjödin (M) har ställt en interpellation om 

uppföljning av familjehemsplaceringar. Kommunfullmäktige 

beslutade den 13 juni 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Christina Elffors-Sjödin och borgarrådet 

Lindhagen. 
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§ 6  
Bordläggning av interpellationer 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 55, 57, 59 – 

93 för år 2016 och nr 1 – 11 för år 2017. 

 

 

§ 7  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls: 

 

1. Nr 2017:12 av Rickard Wall (-) om graden av saklighet i 

Karin Wanngårds interpellationssvar till ledamöterna i 

Stockholms kommunfullmäktige. RI 

Dnr 107-759/2017 

2. Nr 2017:13 av Cecilia Brinck (M) om  möjligheterna till 

höjda lärarlöner. RIV 

Dnr 107-760/2017 

3. Nr 2017:14 av Joakim Larsson (M) om den ökande 

trångboddheten i Stockholm. RII 

Dnr 107-761/2017 

4. Nr 2017:15 av Joakim Larsson (M) om kvalitet i 

stadsbyggandet. RII 

Dnr 107-762/2017 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas. 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 8  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Johan Nilsson (M) ställer en fråga om löftessveket om skolan. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Borgarrådet Edholm (L) ställer en fråga om skolans ekonomi. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  


